
RDŻ/01/06/2022              Gliwice, dnia 14.06.2022 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 14 czerwca 2022 r., godz. 18.30

Przewodniczący Rady Dzielnicy  Kajetan Gornig  otworzył posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki, powitał ze-
branych członków Rady Dzielnicy, stwierdził prawomocność obrad (obecnych było 10 członków Rady Dzielnicy)
i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Informacja Zarządu o wydarzeniach, które miały miejsce  pomiędzy posiedzeniami Rady Dzielnicy. 

2. Informacja na temat pikniku sportowego w Ostropie, którego współorganizatorem była nasza Rada.

3. Sprawy nowe, pisma przychodzące.

4. Wolne wnioski.

5. Biuletyn.

6. Zamknięcie zebrania

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Informacja Przewodniczącego Zarządu Rady Dzielnicy.

➢ Przewodniczący Zarządu przekazał odpowiedź z Wydziału Usług Komunalnych oraz Lasów Państwowych –
Nadleśnictwo Brynek dotyczącą wystosowanej prośby o udrożnienie wejścia do lasu od ul. Sylwestrowej.
Według właściciela terenu czyli lasów Państwowych furtka powinna być zdemontowana do końca czerw-
ca 2022 r. 

➢ Przewodniczący Zarządu przesłał uzgodnioną na poprzednim posiedzeniu odpowiedź do ZDM-u w spra-
wie autobusowego przystanku końcowego na skrzyżowaniu Rogozińskiego/Graniczna z konkretnym roz-
wiązaniem tego problemu.

➢ Na prośbę mieszkańców ul. Stepowej Przewodniczący Zarządu przesłał pismo do ZDM-u z prośbą o napra-
wę obramowania uszkodzonych klap kanałowych na całej długości tej ulicy.

➢ Przewodniczący Zarządu poinformował o otrzymaniu informacji z Wydziału Geodezji i Kartografii o  nada-
niu nazwy nowo utworzonej ulicy w naszej Dzielnicy odchodzącej od ul. Tarnogórskiej do nowo wybudo-
wanych domów za budynkiem Colorplastu. Jest to następna przecznica za ul. Elsnera w stronę Tarnow -
skich Gór. Ulica nosi nazwę Mazurskiej. 

➢ Przewodniczący Zarządu przesłał pismo do Biura Prezydenta Miasta z propozycjami nazw ulicy łączącej
ul. Chałubińskiego z Tarnogórską, aby radni miejscy podjęli decyzję na swojej najbliższej sesji.

➢ Przewodniczący Zarządu przesłał pismo do ZDM-u z prośbą o zainstalowanie ulicowskazów na ulicach Sta-
rego Osiedla w Żernikach, gdyż zarówno przyjezdni, jak i nowi mieszkańcy naszej Dzielnicy mają problem
ze znalezieniem właściwego adresu. 

Ad 2) Informacja na temat pikniku sportowego w Ostropie

➢ Przewodniczący Rady Dzielnicy podsumował współorganizowaną imprezę w Ostropie z propozycją zorga-
nizowania w przyszłym roku podobnej w naszej Dzielnicy – mamy lepszy teren, który jest idealny do orga-
nizowania pikników. Należałoby zakupić z naszego przyszłorocznego budżetu namiot/domek, taki jaki jest
w posiadaniu Rady Dzielnicy Stare Gliwice.
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Ad 3) Sprawy nowe, pisma przychodzące. 

➢ Przewodniczący Zarządu poinformował o konsultacjach społecznych projektu Strategii Rozwoju Miasta
GLIWICE 2040. 

➢ W naszej Dzielnicy następuje zmiana worków „brązowych” na odpady zielone na kubły. W tym celu nale-
ży zadzwonić do Urzędu Miasta – istnieje możliwość posiadania dwóch kubłów po 120 litrów lub jednego
dużego na 240 litrów. Kubły będą dostarczane na przełomie czerwca/lipca.

➢ Do naszej Rady wpłynęło pismo od pszczelarzy w sprawie ochrony pszczół.

Ad 4) Sprawy różne, wolne wnioski.

➢ Pan Tadeusz Lubański poinformował o planowanym w dniu 15 czerwca rozpoczęciu prac przy zaplanowa-
nym w zeszłorocznym Budżecie Obywatelskim placu zabaw przy ul. Domeyki.

Ad 5) Biuletyn 

➢ Przewodniczący Rady Dzielnicy zaproponował, aby w planowanym biuletynie zamieścić półroczne spra-
wozdanie z działalności  Rady oraz spis jednozdaniowy pism wychodzących,  aby mieszkańcy wiedzieli,
czym zajmuje się Rada.

Ad 5) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.

Ustalono kolejny termin posiedzenia Rady Dzielnicy na dzień 12.07.2022 r.

      Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:

     Renata Koszorz

      …...................      ….......................................

            (podpis)        (podpis)
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